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Z A P I S N IK 

 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 20. prosinca 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 

Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, 

Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko 

Tomoković, Tihomir Tomić,  Miroslav Šmit,, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

  

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Damir Pepić, direktor tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Vanja Miličević, direktor VPC, Vedrana Kuna, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Moj Bambi“, Alenko Bajer, predsjednik Zajednice sportskih 

udruga Grada Valpova, Milutin Narančić, predstavnik nacionalnih manjina, Mihael Pušić i 

Drago Čaleta (Živi zid), Ines Brezovac, novinarka HRV-a, Lidija Aničić, novinarka Glasa 

Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 16 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

   1. Aktualni sat. 

   2. Informacija o stanju gospodarstva, poduzetništva i obrtništva na području Grada  

       Valpova u 2017. godini. 

 

 

 



-  2  - 
 

      3. Prijedlozi: 

       a) Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2019. godinu, 

       b) Programa javnih potreba u športu Grada Valpova za 2019. godinu, 

       c) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2019. godinu. 

      4. Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja Grada  

       Valpova za 2019. godinu. 

   5. Prijedlog Programa javnih potreba iz područja socijalne i zdravstvene skrbi,  

       humanitarne djelatnosti, te drugih područja od interesa za opće dobro Grada  

       Valpovo za 2019. godinu. 

     6. Prijedlozi: 

         a) Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu i projekcije Proračuna za 2020.  

             i 2021. godinu, 

         b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu, 

         c) Odluke o pokriću manjka iz 2018. godine u Proračunu Grada Valpova  

             za 2019.  

             godinu, te projekcijama za 2020. i 2021. godinu. 

     7. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2019. godini za  

         Grad Valpovo. 

     8. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu za  

         Grad Valpovo. 

     9. Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

          zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 2019. godini. 

 10. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka  

       zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2019. godinu. 

 11. Prijedlozi: 

       a) Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na 

           području Grada Valpova, 

       b) Rješenja o imenovanju Gradskog izbornog povjerenstva. 

 12. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. AKTUALNI SAT  

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Jozo Bogdanović 

- pitanje za gradonačelnika, već smo tijekom ove godine višekratno razgovarali o pitanju 

Glazbene škole, moram priznati da sam očekivao, da ćemo ovim dokumentima planskim, o 

kojima danas odlučujemo imati  barem na neki način dotaknuto to pitanje, međutim, nisam 

slova vidio o tome, pa pitam, da li je taj problem, koji je i pedagoški i kulturološki za Valpovo 

evaluirao u nekom drugom smjeru, i zašto je ta ideja i taj koncept koji smo na neki način 

obrađivali sada stavljen u stranu?  

 

Vitomir Matoković 

- s obzirom da je danas takva sjednica gdje imamo puno bitnih točaka, pa slijedom toga, prije 

nekoliko dana je održana sjednica Vlade u Pakracu, gdje su bili nazočni svi župani 5 

slavonskih županija, pa me zanima, s obzirom da ide i Proračun i projekcija za naredne 

godine, koliko Grad Valpovo, odnosno lokalna jedinica naša će u tim svim projektima 

participirati za iduću godinu i slijedom ostale godine kroz razne segmente (gospodarstvo, 

turizam, ruralni turizam, kultura i sve skupa), pa molim gradonačelnika ili pročelnika za  
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financije, da vidimo koliko je uglavljeno za iduću godinu, znači mogućnost iz tih sredstava, iz 

tih fondova pod ovim Pilot projektom Slavonija i Baranja? 

 

Marko Tomoković 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, jedno mi je poslao gosp. Vlado Stakić, kaže ovako: 

„Poštovani, možete li na današnjoj sjednici Gradskog vijeća Valpova zamoliti 

gradonačelnika Valpova da upozna gradske vijećnike koliko se građana Valpova i 

prigradskih naselja odazvalo Javnom pozivu gradonačelnika, da građani sudjeluju u 

kreiranju Gradskog proračuna, i koliko je takvih prijedloga postalo sastavni dio prijedloga 

Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu, i koji su to prijedlozi prihvaćeni“. Drugo pitanje 

je u vezi ovih kaveza za otpad, svjedoci smo toga da se otpad konstantno gomila, i da je to 

premalo kaveza i premalo kontejnera, kako mislite riješiti taj problem, i kada mislite nabaviti 

kontejnere za otpad i kaveze?  

 

Zdravko Ćorić 

- svjedoci smo da su umirovljenici dobili Božićnice, što je za pohvalu, s obzirom da u istoj 

situaciji imaju potrebu nezaposleni, isto tako socijala, da je takvu praksu uvođenja davanja 

nezaposlenima i socijali već unutar Hrvatske uvelo nekoliko gradova i općina, pitanje moje 

glasi, da li i Grad Valpovo planira socijali i nezaposlenima dati Božićnice, s obzirom da 

imamo još par dana, trebalo bi to pod hitno riješiti, a što se tiče opravdanosti, mislim da 

posebno za nezaposlene to ne može nitko dovesti u pitanje, kada je među nezaposlenima 

najviše znamo mladih, potreba između onog djela kad se mladi izobrazuju, pa kada trebaju 

stupiti na radno mjesto, sigurno da bi im izuzetno dobro došlo? 

 

Željko Varžić 

- pitanje za gradonačelnika, tvrtka PPK svake godine je sufinancirala određene udruge na 

prijedlog gradonačelnika u Gradu Valpovu, mislim da se radilo o 30-tak tisuća kn, pa je moje 

pitanje, da li je to učinjeno i ove godine, i koje su to udruge koje su dobile ta sredstva? 

 

Jozo Piškorjanac 

- pitanje gradonačelniku, ukoliko ne bude bilo odgovora, onda inicijativa na neki način, svi 

znamo da kroz ovih dugi niz godina nama je veliki problem kada su u pitanju bela sela, 

Ladimirevci, most preko Vučice na Metlincima, da li ima nekih naznaka, da li gradonačelnik 

ima informacije u kojoj je to fazi, kada je u pitanju rekonstrukcija, odnosno izgradnja novog 

mosta, ukoliko nema, da bude opet inicijativa gradonačelnika i Gradskog vijeća koju trebamo 

uputiti i prema ŽUC-e i prema Hrvatskim cestama, da se taj most stavi u sljedećem razdoblju 

u prioritete, jer svi se vozamo, putujemo svugdje, rijetko ćemo sresti situaciju, da moramo ići 

u jednom pravcu preko mosta, osim jedino kod nas na žalost, takva je situacija i ukoliko mi ne 

budemo na tome inzistirali, mislim da ćemo počekati, ali trebamo biti uporni i tražiti da se taj 

most hitno rekonstruira, odnosno izgradi novi, jer je to od iznimnog značaja onih ljudi koji 

tamo žive i svaki dan prelaze preko njega? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se na Dom tehnike, s obzirom da je on u vlasništvu 

Županije, da li se stupilo u kontakt sa Županijom u svezi rekonstrukcije i obnove, i ukoliko 

nema interesa od strane Županije, mislim da bi bilo hvale vrijedno pokrenuti inicijativu, da se 

taj Dom tehnike vrati u vlasništvo Grada Valpova, u čijem je vlasništvu i bio. Znamo da se  

bez naknade prenijelo u vlasništvo Županije, kako bi  se obnovio, međutim, nije se krenulo u 

rekonstrukciju, mada nekakvo idejno rješenje i idejni projekti postoje za obnovu, nije bilo 

riješeno pitanje građevinske dozvole, koje navodno sada nakon što je arhiva sređena u Gradu 

Valpovu, da vjerojatno ti papiri postoje oko naknadne izgradnje Doma tehnike tamo gdje je 

bila streljana i restoran, znači stvorili su se preduvjeti da se taj Dom tehnike obnovi, i da se 
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naprave adekvatni prostori tehničkoj kulturi na području Grada Valpova, koja uz skromne 

uvjete daje vrlo dobre i pozitivne rezultate, kako na nacionalnoj tako i na međunarodnoj 

razini. Drugo pitanje se odnosi na sudbinu onog autopoligona u ulici A. Stepinca, ono je bilo 

namijenjeno za Auto školu, međutim, koristi se to jednim djelom, a drugi dio je praktično to 

zapušten teren, šikara sve do Karašice, mislim da nema smisla da to ostane na tome, mada je 

bilo pokrenutih projekata što se tiče tog stanja u prostoru za taj dio, pa me zanima da li je u 

nekakvoj bliskoj perspektivi sređivanje tog prostora i privođenje nekoj drugoj namjeni, 

boljoj? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za Glazbenu školu, to je bila tema 

već na nekoliko sjednica Gradskog vijeća, Glazbena škola sada nije uvrštena u Proračun, 

razlog tomu je što trenutno nema natječaja na koji bi mogli prijaviti taj projekt Glazbene 

škole, Grad Valpovo nema ta sredstva od 7,8 mil. kn, da bi sama išla u tu investiciju. 

Županija za sada nije zainteresirana da bi bilo što financirala, osim ukoliko bi mi napravili 

zgradu, da bi oni napravili opremanje, što je jedna desetina toga troška, u kontaktu smo 

naravno sa ravnateljem Glazbene škole, i pronalazimo najbolje moguće rješenje, ukoliko se 

otvori natječaj, vrlo rado ćemo prijaviti i aplicirati projekt Glazbene škole, koja doista to 

zaslužuje. 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, Joze Piškorjanca i Stanislava 

Miloševića, početkom ovog mjeseca bili smo na sastanku kod župana, upravo jedna od tema 

bila je i Savez za Slavoniju i Baranju, gdje smo mi molili da naše kapitalne projekte koje mi 

imamo u planu realizirati u budućnosti, da nam daju podršku kod Ministarstva regionalnog 

razvoja i kod premijera, da ukoliko ima sredstava, da jednostavno i mi uzmemo komad kolača 

u tim velikim sredstvima, radi se o kapitalnim projektima Industrijske zone na potezu prema 

Ladimirevcima s lijeve i s desne strane, gdje imamo gotov glavni projekt i građevinske 

dozvole, znači apsolutno sve je spremno, međutim, to je ogromna investicija koju mi sami ne 

možemo, a trenutno nema ni natječaja na koji bi mogli to prijaviti, zato smo tražili pomoć, da 

nas uvrste u ovaj iznos koji je Vlada odvojila za Slavoniju i Baranju. Između ostalog, tu je i 

ovaj most na Vučici, spomenuli smo i to u našem dopisu i našoj zamolbi, a jednako tako 

razgovarali smo i o Domu tehnike, za most na Vučici postoje projekti i sve, ogromna je 

investicija, župan je s tim upoznat, kada se bude otvorila pozicija, kada Županijske ceste budu 

imale sredstava, krenut će se u tu investiciju. Išli smo i za tim, da ove naše projekte radimo 

sada u idućoj godini biciklistička staza u ulici I. l. Ribara, ulica M. Gupca, pripremamo za 

Bana J. Jelačića, i za Osječku ulicu, znači Osječka ulica koja je županijska cesta, I. L. 

Ribara, jednostavno da nam tu Županija i Županijske ceste izađu u susret, da sufinanciraju 

jedan određeni dio sredstava, pa da krenemo od središta Valpova rješavati te stvari, župan je 

s tim upoznat, međutim, njegov odgovor je bio da u jednom mandatu, znači u ovom njegovom, 

da svaka jedinica lokalne samouprave će dobiti jedan kapitalni projekt. Grad Valpovo je 

dobio Dom u Ladimirevcima i Vatrogasni dom u Ladimirevcima, ostale kapitalne investicije 

trenutno ne možemo računati na pomoć Županije,  za sufinanciranje, na žalost je tako, to je 

bio njegov odgovor, mislim, da li sam iznenađen ili ne, i da li će to doista biti tako jednak 

odnos prema svima, to ćemo vidjeti do kraja mandata, ali vjerujem kažem, da ukoliko se 

iznađe sredstava u Županiji, da ipak preko naših dožupana koji su Valpovčani, da ćemo 

uspjeti neka sredstva i dobiti za neke druge kapitalne projekte, između ostalog, tu je i Dom 

tehnike koji smo spomenuli, on je u vlasništvu Županije, pitali smo ih, da li oni uopće imaju 

bilo kakve planove, za sada su rekli da nemaju, drugo moje pitanje je bilo, da li su nam voljni 

to prepustiti, pa da mi apliciramo na neke natječaje, razmislit će o tome pa će nam dati 

odgovor, tako ja dajem i vama sada. 
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- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, molio bi direktora da odgovori vezano za 

komunalni otpad, za kontejnere i za kaveze. A za prijedloge za Proračun, zaprimili smo 

negdje 40-tak prijedloga od naših sugrađana, uvrstili smo one konstruktivne koji su bili jasni, 

između ostalih Starovalpovački put, Osječka ulica, odvojak S. S. Kranjčevića, to je uvršteno 

ta tri kapitalna projekta za Grad Valpovo, cesta i kanalizacija, ovo su sve drugo neki manji, 

na kojima smo povećali pozicije koje već imamo u Proračunu za 2018. godinu. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, prijedlog da se u Proračun ubace pozicije za 

socijalno osjetljive i za nezaposlene, pa imali ste dovoljno vremena da nam to predložite pa 

da uvrstimo u Proračun, trenutno to nije uvršteno u Proračun, u Proračunu za 2018. godinu 

imamo poziciju samo za umirovljenike i doista nakon dugo, dugo vremena smo uspjeli 

isplatiti Uskrsnice, evo isplatit ćemo i Božićnice, tako ćemo napraviti i na godinu, ista 

sredstva su uvrštena u Proračun za 2019. godinu, o ovome možemo razgovarati, naravno 

ukoliko bude sredstava apsolutno sam za, da se i za te dvije kategorije iznađu sredstva da im 

se barem malo pomogne. 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, upoznat sam sa ovim da je PPK Valpovo do 

sada svake godine financirao na kraju godine određene udruge, to je bilo oko 50.000 kn, 

međutim, u razgovoru sa Upravom PPK dogovorili smo, da ne uplaćuju sredstva na Grad, 

nego da oni direktno financiraju udruge, jer jednostavno ne želim da se spominje, da 

gradonačelnik raspolaže sredstvima koje PPK prebacuje na Grad za udruge, nego sam rekao 

da oni po njihovom nahođenju uplate sredstva za udruge, naravno oni će to nama i 

prezentirati, a na kraju krajeva i ne moraju jer su privatna tvrtka. 

- odgovor na pitanje vijećnika Stanislava Miloševića, vezano za poligon, on je u privatnom 

vlasništvu. 

 

Vitomir Matoković 

- vrlo kratko, nakon što je ovdje gradonačelnik iznio vezano uz ono moje pitanje, ako može za 

jednu od idućih sjednica, da se upravo taksativno navede ovi bitni projekti koji idu, koji su 

aplicirani, koliko ćemo povući i ovi daljnji projekti koji su navedeni za projekcije za iduće 

godine, da se vidi koliko je to  i financijske vrijednosti. Župan je potpisao 36 mil. kn, vidljivo 

je tamo, da je za OBŽ ova energetska obnova, to pozdravljamo, ali 8,5 milijardi je predviđeno 

za taj projekt Slavonije, mislim da možemo i narednih 10 milijardi da pokušamo svi skupa, da 

što god možemo i za našu lokalnu zajednicu učiniti, a pogotovo projekti koji su bitni za 

otvaranje od zone ili ne znam čega, koji su bitni za otvaranje novih radnih mjesta, mislim da 

nam u fokusu treba biti to, pa evo molim stručnu službu za financije i proračun, da taksativno 

navedu koji su ti projekti, koji se mogu aplicirati, gdje možemo učiniti svi skupa, bez obzira 

na politiku, da povučemo ta sredstva što god je više moguće. 

 

Matko Šutalo 

- propustio sam reći, da smo na sastanku kod župana dogovorili, da ćemo napraviti zajednički 

sastanak, znači Županija, Grad Valpovo, Ministarstvo regionalnog razvoja sa ministricom 

Žalac, gdje ćemo vidjeti, da li postoji prostor, da ove veće kapitalne investicije (most, 

Industrijsku zonu), da uvrste u taj veliki iznos Savjeta za Slavoniju i Baranju kojim raspolaže, 

a kapitalne projekte imate navedene u Proračunu, ja se nadam da će danas biti usvojen 

Proračun, 124 mil. kn, mislim da je doista velik pokazatelj da smo povukli jako puno 

sredstava za sada. Ono što sam naglasio na svečanoj sjednici Gradskog vijeća, trenutno 

imamo projekte u vrijednosti 64 mil. kn u provedbi, imamo prijavljenih projekata za koje 

čekamo rezultate 24 mil. kn, imamo u pripremi gotove projekte, gdje samo čekamo da se 

otvore natječaji u vriejdnosti od 113 mil. kn, znači svakodnevno ekipa koja radi po upravnim 

odjelima, VPC  radi svakodnevno na tome, gledamo da pripremimo projekte na one 

najavljene natječaje, znači čim se natječaj otvori, da možemo aplicirati i da ne kasnimo, i 

vjerujem da za sada radimo odličan posao, i nadam se da će te nas u tome podržavati kao i 

do sada. 
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Željko Harkanovac 

- odgovor na pitanje vijećnika Marka Tomokovića, moram istaknuti da neću moći dati 

konkretan odgovor na ovo pitanje iz opravdanih razloga što je Urbanizam u pogledu ovih 

zahtjeva vezano uz kaveze i kontejnere napravio ono što je dobio kao nalog od jedinice 

lokalne samouprave. Ovaj dio po zakonu i po odlukama je pripisana obveza putem tih 

europskih direktiva na jedinice lokalne samouprave, tako da ono što znam, prijavljeni su 

projekti i zatražena određena količina posuda, vezano uz natječaj, odnosno aplikacije 

Ministarstva zaštite okoliša i Fonda za zaštitu okoliša, a ostali dio kaveza, mi smo ustrojili 

ono što je evidentirano iz Gradske uprave i dat nalog, u tom pogledu, možda više 

gradonačelnik ili pročelnik, ja tu moram ostati rezerviran, jer ne znam.  

 

Željko Varžić 

- pitanje za pročelnika za financije, da nam kaže kolika je visina Proračuna predložena za 

2019. godinu?  

 

Matko Šutalo 

- vezano za ove kaveze da odgovorim, imali smo sastanak prvo sa predstavnicima stanara, a 

kasnije smo imali sastanak sa predstavnicima ugostitelja i ostalih obrtnika koji koriste ove 

kaveze u kojima su kontejneri, neki nisu bili zadovoljni gdje su bili postavljeni kavezi, 

postignut je dogovor da će oni postaviti tamo gdje njima najviše odgovara, a jednako tako i 

za same kontejnere za odlaganje smeća, ja mislim da za sada to funkcionira, da su ljudi 

unazad tri tjedna zadovoljni, a što se tiče posuda, tu čekamo da Ministarstvo raspiše natječaj, 

jer se on raspisuje na razini cijele Hrvatske za sve jedinice lokalne samouprave, prije toga mi 

ne možemo ništa, mi smo osigurali sredstva u Proračunu, a kada bude na razini cijele 

Hrvatske imat ćemo ih i mi, za sada mogu koristiti ove vrećice i vreće kao što ima Urbanizam 

6-7 različitih vrsta. 

 

Zdravko Ćorić 

- samo sam djelomično zadovoljan odgovorom gradonačelnika, mi još večeras donosimo 

Proračun, i imamo mogućnost da ubacimo Božićnice u sljedeću godinu za plan za socijalu i 

za mlade, možemo proširiti na dalje, imamo situacija gdje se općine koje su procijenile da je 

to njihov interes, da je Božićnica po OPG-ma, po komadu grla stoke i slične situacije, dakle, 

bilo bi pošteno da ne pravimo diskriminaciju između jednih građana u potrebi i drugih, tako 

da budu izjednačeni svi građani, i ja ću sigurno predložiti pod Proračunom da ovakav jedan 

amandman uđe u Proračun. 

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, pa zavisi što ćemo gledati, ukupno rashodi i 

izdaci su po materijalima 124.463,530 kn, prihodi u planu su 83.331.000 kn, a rashodi 

ukupno su 88.672.530 kn, ukupna svota je sa izdacima za financijsku imovinu, odnosno za 

otplatu zajma.  

 

Ana Brajnović 

- htjela bi samo komentirati pitanje vijećnika Ćorića, pomoć u vidu paketa hrane i higijenskih 

potrepština se upravo ovih dana dijele preko Gradskog društva Crvenog križa Valpovo, u 

Društvenom domu Ivanovci za sva bela sela, i u ustupljenom prostoru stare samoposluge se 

dijele za građane Grada Valpova. Svi korisnici socijalne pomoći, i svi građani koji su se 

nama prijavili slabijeg imovnog stanja su na popisu da dobiju pakete hrane i higijenskih 

potrepština, tako da ove godine što se tiče primanja pomoći, stvarno mislim da mogu svi biti 

zadovoljni. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 
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TOČKA 2. INFORMACIJA O STANJU GOSPODARSTVA, PODUZETNIŠTVA I  

       OBRTNIŠTVA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA U 2017. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Stanislav Milošević, Zdravko 

Ćorić, Jozo Bogdanović i Ivana Bagarić. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOZI: 

 A) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2019. 

      GODINU, 

 B) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU GRADA VALPOVA ZA 2019. 

      GODINU, 

 C) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI GRADA 

      VALPOVA ZA 2019. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojio ih jednoglasno (4 glasa ZA), 

te predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

prijedloge: 

 a) Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2019. godinu, 

     (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN ), 

 b) Programa javnih potreba u športu Grada Valpova za 2019. godinu, 

     (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA), i 

 c) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2019. godinu 

     (13 glasova ZA, 1 glas PROTIV, 1 glas SUZDRŽAN). 

 

 Vijećnik Dubravko Kučinac je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

15 vijećnika. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PODRUČJU 

        PREDŠKOLSKOG ODGOJA GRADA VALPOVA ZA 2019. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga jednoglasno (4 glasa ZA), 

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Zdravko Ćorić. 

 

Zdravko Ćorić 

- činjenica je, da naš privatni dječji vrtić i dječji vrtić koji je pod ingerencijom Grada nisu u 

jednakoj situaciji, gdje mi sa manjim sredstvima sufinanciramo privatni dječji vrtić, iz   
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iz razloga jer nije naše vlasništvo, pa onda imamo razliku u cijeni, što svakako našim 

građanima nije prihvatljivo, ja zato predlažem, da napravio model sa vlasnicom privatnog 

dječjeg vrtića, da vidimo kolika je to razlika, i da izjednačimo dotacijom tome dječjem vrtiću 

sredstava, tako da imamo jednake cijene po djetetu za zbrinjavanje u dječji vrtić. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Marko Tomoković je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

15 vijećnika. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA SOCIJALNE 

        I ZDRAVSTVENE SKRBI, HUMANITARNE DJELATNOSTI, TE DRUGIH 

        PODRUČJA OD INTERESA ZA OPĆE DOBRO GRADA VALPOVO ZA 2019. 

        GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA, 1 glas 

SUZDRŽAN), te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Vitomir Matoković, Zdravko Ćorić 

i Marko Vuksanić. 

 

Vitomir Matoković 

- što se tiče ovih svih udruga, podržavam, ali postoji tu malo nesrazmjer kada su u pitanju 

neke udruge, kao što je Udrugu roditelja poginulih branitelja Domovinskog rata OBŽ, 

Podružnica Valpovo, skromnih 7.000 kn, koja iziskuje malo više sredstava, pogotovo ako 

ćemo slijediti primjere ostalih gradova, gdje treba to dizati na neku veću razinu, edukacija, 

kroz škole, vrtiće, da se da na važnosti naša 107. brigada i općenito u tom vremenu što se 

dešavalo. Mislim da bi mi ovdje kao Gradsko vijeće mogli donijeti neki kriterij kada su u 

pitanju te udruge, koje su od važnosti za Grad Valpovo, ja se slažem neka ima udruga, ali 

udrugama od važnosti za Grad Valpovo bi se trebala dati veća sredstva. 

 

Zdravko Ćorić 

- drago mi je da su udruge ipak u nešto boljoj situaciji nego što su to bile do sada, ali kada 

gledamo ukupno, nisam zadovoljan, iz razloga jer politički život u Gradu nije zadovoljen, 

gdje su u daleko lošijoj situaciji političke stranke zbog raznih zakona, i zbog toga što u Gradu 

ne postoji volja da se i političkim strankama povisi. Jedna udruga mi je posebno upala u oko, 

a to je Udruga Karašica Republika, Ogranak Valpovo, koja ima u planu da dobije od Grada 

Valpova 50.000 kn, što smatram da je neprimjereno, zato što sve političke stranke unutar 

Grada imaju nepunih 25.000 kn, a jedna samo udruga 50.000 kn, da li ta udruga vrijedi više 

nego sve političke stranke, da li ona više doprinosi, na vama je da prosudite, držim da je to 

nepošteno prema politici Grada, i možda je u tome situacija ovakva kakva je, jer je politički 

život zapostavljen, imamo višestranačje, ali ga ograničavamo, bez određenih sredstava 

stranke ne mogu funkcionirati. 

 

Marko Vuksanić 

- dao je dodatno pojašnjenje na komentare vijećnika. 
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 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOZI: 

 A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2019. GODINU I PROJEKCIJE 

       PRORAČUNA ZA 2020. I 2021. GODINU, 

 B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA  

      2019. GODINU, 

 C) ODLUKE O POKRIĆU MANJKA IZ 2018. GODINE U PRORAČUNU GRADA 

       VALPOVA ZA 2019. GODINU, TE PROJEKCIJAMA ZA 2020. I 2021. 

       GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojilo ih pod a) i b) (3 glasa ZA, 1 

glas SUZDRŽAN), pod c) (jednoglasno 4 glasa ZA), te predlaže Gradskom vijeću da ih 

usvoji u predloženom tekstu. 

 

 Vijećnik Tihomir Tomić je došao na sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno17 

vijećnika. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dubravko Kučinac, Marko 

Tomoković, Jozo Piškorjanac, Igor Uranjek, Matko Šutalo, Zdravko Ćorić, Vitomir 

Matoković, Miroslav Šmit, Željko Varžić, Oliver Vazdar, Stanislav Milošević, Marko 

Vuksanić i Goran Šimić. 

 

Dubravko Kučinac 

- kao što smo vidjeli proučavajući ove materijale, možemo izraziti određenu vrstu 

zadovoljstva, zato što velika većina tih stvari koje su se našle u Proračunu za iduću godinu i 

projekcije za 2020. i 2021.  godinu su projekti koji su započeli za vrijeme bivše Gradske 

uprave, odnosno velika većina toga su projekti sredstva i novci, koji na neki način dolaze iz 

Državnog ili iz Županijskog proračuna. Mi smo prije imali situaciju, da bi npr. pisali neki 

projekt na Ministarstvo, da nam se odobre sredstva, gdje su nam ti projekti redom bili 

odbijani, jer je bilo rečeno: ovdje fali točka, ovdje fali zarez, ovdje niste dobro boldali itd., i 

isto tako druga stvar je, bivša Vlada nije opće isprogramirala sredstva za  te EU  mjere, tako 

da se nisu mogla ni povlačiti. Sada imamo vrlo jednostavne nominacije koje se nalaze na 

Internet stranicama, gdje se na neki način taksativno unesu, upišu podaci, i ako je to u redu, i 

ako postoji projekt, oni se odobravaju. Imamo priliku gledati da je u fazi izgradnja 

Poduzetničkog inkubatora, vrijednost 12 mil. kn, koji se financira izvanskim sredstvima, 

mislim preko 90%. Imamo priliku promatrati obnovu OŠ Ladimirevci, OŠ Valpovo, to je oko 

15 mil. kn, to je Ministarstvo obrazovanja županije, imamo priliku vidjeti Dom u 

Ladimirevcima, izgradnja doma i vatrogasnog spremišta, koje je financirala Županija sa 

850.000 kn, ne u cijelosti, nego osigurala sredstva u 2018. i 2019. godini, znači 1,5 mil. kn. 

Mislim da je sada na Savjetu za Slavoniju donesena odluka, da će se ići u izgradnju vrtića u 

Ladimirevcima, to je vrijednost otprilike 7 mil. kn, čak mislim da je odobreno 100.000 kn za 

projektnu dokumentaciju, imamo priliku gledati energetsku obnovu svih zgrada, znači, mi 

prije kada bi bilo što tako nominirali, ništa nije prošlo, to je energetska obnova Vlade RH, 

gdje se izdvajaju određeni postoci sredstava oko 40-50%. Da ne spominjem Organic bridge, 

a također i parkovnu infrastrukturu, to je isto projekt koju je započela bivša Gradska uprava 

zajedno sa Gradom Našice, zajedno sa obnovom Dvorca je oko 9 mil. kn, znači 6 mil. kn za 

obnovu infrastrukture Valpovačkog parka, i mislim oko 3 mil. kn za obnovu Dvorca. To je 
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razlog zbog kojeg ćemo mi podržati ovaj Proračun, uz jedan uvjet, Klub vijećnika HDZ i 

koalicijskih partnera će imati dva amandmana na ovaj Proračun, i to iz slijedećeg razloga: 

imali smo priliku vidjeti da nije sve naravno ni šareno ni bajno, ali vidjeli smo kako i Vlada 

pokušava u ovim teškim demografskim trenutcima povlačiti određene mjere, da bi što manje 

ljudi iseljavalo, da bi demografska politika bila što učinkovitija, imali smo povećanje 

porodiljnih naknada, najvjerojatnije od iduće godine idu besplatni udžbenici za sve učenike 

osnovnih i srednjih škola, imali smo priliku vidjeti da je OBŽ prva uvela besplatnu prehranu 

za sve učenike osnovnih škola, i u skladu sa tim, da poreznom politikom, ovo stvarno 

naglašavam svaki puta, što je vrlo bitno reći, država je izmjenom porezne politike, poreza na 

dohodak, Grad Valpovo na godišnjoj razini uprihodi 12,5 mil. kn više, to je novac koji 

sigurno dođe u odnosu na prethodne godine, i spominjem i onaj indeks razvijenosti, to je oko 

4 mil. kn, znači 17 mil. kn Grad Valpovo ima izvornih sredstava više. Prema tome, amandman 

koji ćemo mi predložiti, predlažemo smanjivanje iznosa koji roditelji plaćaju za boravak djece 

u vrtiću za 200 kn po djetetu, i povećanje naknade za novorođenu djecu po modelu: za prvo 

dijete 3.000,00 kn, za drugo dijete 5.000,00 kn, za treće dijete 7.000,00 kn. Kako Grad 

Valpovo, tako i druge jedinice lokalne samouprave suočeni smo s procesom negativnih 

demografskih kretanja, koji se očituju u padu nataliteta, starenju grada i iseljavanju 

stanovništva. Ovi amandmani odnose se na pomoć roditeljima, i smatramo da će barem u 

maloj mjeri, uz ovo što pokušava raditi Vlada utjecati, da se nekako demografski pokuša 

zaustaviti taj negativni trend. Kako u 2018. godini država prepušta Gradu Valpovu 12,5 mil. 

kn više sredstava od poreza na dohodak, smatramo da iznos od 600.000 kn na Proračun od 

124 mil. kn stvarno nije velik, ovo nije populistička mjera, i ovo nije mjera da se ošteti 

Proračun, ili da se neka figa baci izvršnoj vlasti, nego je ovo stvarno pokušaj, da na neki 

način našim sugrađanima, obiteljima sa djecom barem malo olakšamo, 200 kn nije puno, ali 

kada se gleda svaka kuna u mjesečnom prihodu jednoj obitelji može značiti dosta, i smatramo 

da će biti prilična pomoć roditeljima, a neće biti opterećenje za Proračun. Za vrtić Moj 

Bambi predlažemo, da se poveća pozicija 269 za 120.000 kn, a da se za vrtiće Moj Bambi i 

naš vrtić Valpovački smanji pozicija 252 za 120.000 kn, predlažemo da se donesu izmjene 

Pravila o načinu i uvjetima sudjelovanja roditelja u cijeni programa vrtića i jaslica u vrtiću 

Maza, te Odluka da se u vrtiću Maza smanji participacija roditelja sa 550 kn na 350 kn, za 

vrtićke skupine, i sa 600 kn, na 400 kn, za jasličke skupine, a novac da se pripremi u 

rebalansu, gdje će se smanjiti prihodi od uplate roditelja. I drugi amandman, povećanje 

sredstava za novorođenu djecu, sada imamo 2.000 kn po djetetu, mi predlažemo, u svrhu 

svega onoga što sam rekao, da povećanje bude 3.000,00 kn za prvo dijete, 5.000,00 kn za 

drugo dijete i 7.000,00 kn za treće dijete, i predlažemo, da se poveća pozicija 282, ostale 

naknade građanima i kućanstvima iz Proračuna za 90.000 kn, to isto nije veliki iznos, a 

predlažemo smanjivanje pozicije 252 za iznos od 90.000 kn. Znači, otprilike po nekoj našoj 

projekciji, radi se o nekih 600.000 kn, što stvarno smatramo, da bi možda bio pokazatelj i 

socijalne i ljudske osjetljivosti ovoga Grada, ponavljam, kada je Proračun 124 mil. kn, stoga 

predlažem Gradskom vijeću, da prihvati ovaj Proračun, uz ova dva amandmana Kluba 

vijećnika HDZ i koalicijskih partnera.     

 

Marko Tomoković 

- ja smatram da povećanje naknada ne bi doprinijelo demografskom rastu, smatram da bi 

demografskom rastu pridonijela nova radna mjesta, a ne da svaki dan gledamo kako puni 

autobusi odlaze u neke druge zemlje. U prijedlogu Proračunu vidimo za poljoprivredu ide 1,1 

mil. kn, za razvoj športa i rekreaciju 1.360.000 kn, od čega 1,1 mil. kn tekuće donacije 

udrugama u športu, za usporedbu 1,3 mil. kn ide za školstvo, za šport ide više nego za 

poljoprivredu i za školstvo, što smatram sramotnim. Nadalje, 13,5 mil. kn za obnovu Dvorca 

koji uopće nije u vlasništvu Grada Valpova, to mi nije jasno kako možemo ulagati 13,5 mil. kn 

u nešto što nije naše. Prema novom Zakonu smo dobili 10 mil. kn, i umjesto da se stvaraju 

uvjeti za gospodarski i ekonomski rast, za otvaranje radnih mjesta, vi obnavljate tuđu imovinu 
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i dijelite novac športskim udrugama, što pretpostavljam da je iz političkih razloga, ili možda 

osobnih nekih, što ste sportaš, ali smatram da bi za neke druge stvari trebalo ići više novca. 

Isto tako smatram, da za prigradska naselja ide premalo novca (čita iz programa iznose za 

prigradska naselja), to je sramota, ja ne znam što će MO raditi sa tim iznosima, toliki novci 

prema ovom Proračunu odlaze na neke stvari koje vjerujem da ne bi trebalo, a tamo gdje bi 

trebalo, tamo se ne ulaže, prigradska naselja su od vaše strane gosp. gradonačelniče izrazito 

zapostavljena, i smatram da bi se trebali fokusirati i na prigradska naselja, jer nije Grad 

Valpovo samo Valpovo, već su tu i prigradska naselja. 

 

Jozo Piškorjanac 

- često ovdje govorimo o našoj djeci, da su ona budućnost, govorimo o tome naravno, da u 

budućnosti trebamo maksimalno gledati da uložimo i u tehničku obnovu objekata koji služe za 

naše vrtiće, kao što je ovdje puno puta rečeno, da trebamo pomoći naravno i privatnom 

vrtiću, i tu se svi u to kunemo, a ovo je prilika da bude prvi iskorak nečemu što je vrlo 

korisno, realno i sigurno će biti velika pomoć svim roditeljima. Osobno mislim, da Grad 

Valpovo iz svog Proračuna koji je možemo reći izdašan, povijesni, nikada tako veliki nije bio, 

može taj dio sredstava da prenamjeni, i da se  konkretno da za našu djecu, ali u budućnosti 

kažem, trebamo i u ovom drugom dijelu, kada se tiče obnova vrtića i svih onih tehničkih 

uvjeta, da djeca imaju što bolje uvjete, da učinimo iskorak Apeliram na gradonačelnika i 

njegove suradnike, da ovo shvate kao jedan korektan prijedlog, i da je to nešto što bi se 

trebalo prihvatiti. 

 

Igor Uranjek 

- meni je interesantno gosp. Tomokoviću, da ste vi prije par mjeseci pokrenuli inicijativu da 

se MO ukinu, jer su po vama preskupi, a sada imate primjedbu na Proračun, jer su izdvojena 

sredstva za iste te MO premala, morate se malo konsolidirati, ili ste promijenili mišljenje, ili 

ne znam što ste htjeli reći. 

 

Marko Tomoković 

- da, predložio sam ukidanje još u drugom mjesecu, i svi vijećnici su potpisali, predložio sam 

ukidanje iz razloga što nema smisla sa ovim ciframa koje su i sada opet ponovljene, to je 

premalo novca, i s time se ne može ništa napraviti, dolazimo do toga da idemo na izbore, 

imamo trošak izbora 70.000 kn, i što imaju mještani od izbora u konačnici, imamo u 

Ladimirevcima 37.000 kn, što se može napraviti s tim iznosom, neka mi netko objasni. 

 

Matko Šutalo 

- samo bih rekao nekoliko riječi vezano za naknade za novorođenčad, 2017. godine u 

Proračunu je Gradsko vijeće donijelo odluku kojom ste izdvojili po 1.000 kni za svako 

novorođeno dijete. U 2017. godini, nakon lipnja mjeseca donio sam odluku za povećanje 

naknade za novorođenčad sa 1.000 kn na 2.000 kn, ove godine predložio sam u Proračunu za 

svako novorođeno dijete 3.000 kn, i doista ovaj vaš prijedlog apsolutno podržavam, tražit 

ćemo stanku da vidimo, da li možemo i na koji način prebaciti pozicije, i koliko će to koštati  

Proračun Grada Valpova. Vezano za vrtiće, smanjili smo 50% mjesečne naknade za 

samohrane roditelje, jednoroditeljske obitelji, to je prva od mjera koju smo uveli kao pomoć 

roditeljima predškolske djece. Prema priloženim programima u području predškolskog 

odgoja, povećane su pozicije za oba vrtića u Proračuna za 2019. godinu. Vezano za ovaj vaš 

drugi prijedlog, moramo sjesti u stanci, pa ćemo vidjeti na koji način bi mogao Grad 

sufinancirati, i da li može sufinancirati taj iznos. Naravno, svi se slažemo da trebamo pomoći, 

ne samo socijalno ugroženim kategorijama, već svima kojima možemo kroz Proračun Grada 

Valpova naravno koliko je to u našim mogućnostima, kao što ste vidjeli,  imamo jako puno 

kapitalnih investicija koje smo planirali započeti i završiti u idućoj godini, i one zahtijevaju 
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određeno sufinanciranje od strane Grada Valpova, moramo biti svjesni, da ne možemo 

povećavati za 50% sredstva za šport, kulturu, za predškolski i školski odgoj, nego moramo 

biti svjesni činjenice, da trebamo iskoristiti ove natječaje na kojima smo prošli, i da 

pokrijemo svoje sufinanciranje kroz te projekte, a u pauzi možemo zajedno sjesti, pa 

razmotriti ove mogućnosti.  

 

Gosp. Tomokoviću, ja ne znam u kojem vi svijetu živite, od početka kada sam došao na mjesto 

gradonačelnika, govorim o tome da želim ravnomjeran razvoj Valpova i prigradskih naselja. 

Trenutno imamo 4 projekta koja su prošla energetske obnove, ako niste čuli za prigradska 

naselja, za Šag, Marjančace, Zelčin, radit će se Dom u Ladimirevcima, radit će se vrtić u 

Ladimirevcima, obnovili smo gotovo sve otresnice po prigradskim naseljima, gotovo sve ono 

što su mještani prigradskih naselja i rekli na zborovima mještana. Obnova zgrada 

nogometnih igrališta, u idućoj godini ćemo ih završiti,  završili smo Nard, Ivanovce, krenuli 

su radovi u Zelčinu,  uvođenje plina, grijanja, Harkanovce ćemo prijaviti u idućoj godini i 

energetsku obnovu također i Ivanovaca, znači da ćemo obuhvatiti gotovo sve zgrade koje su u 

našem vlasništvu, gdje ćemo stvoriti one osnovne preduvjete za normalan rad naših udruga u 

prigradskim naseljima. Popunili smo mrežu javne rasvjete u svim prigradskim naseljima gdje 

je nedostajala, a jednako tako i u Gradu Valpovu, tako da nemojte obmanjivati javnost, i 

govoriti da se Grad Valpovo ne brine o prigradskim naseljima, barem čitajte Web stranicu 

Grada, ako ništa drugo.  

 

Dubravko Kučinac 

- sve je u redu, svi ti infrastrukturni projekti, po meni bolje uložiti u čovjeka kako god 

možemo, ponavljam, ovo nije amandman da se negdje ošteti Proračun, nego da se napravi 

preraspodjela, jer neće nam tko imati hodati po tim stazama asfaltiranim, niti igrati nogomet 

u tim obnovljenim igralištima, ovo je nešto konkretno, i mislim da nigdje neće faliti, a to ćemo 

vidjeti na pauzi. Apeliram još jednom, da stvarno razmislimo, jer radi se o nekih 600.000 kn, 

da to nije stvarno veliki iznos na Proračun od 124 mil. kn, i 12,5 mil. kn više prihoda.  

 

Zdravko Ćorić 

- prvo zamjerka na materijale, uopće nisam zadovoljan izradom materijala, niti tiskovinom, 

mislim da nisu kompletni, da nisu zadovoljavajući, da su se tiskali neprimjereno, da bi valjda 

što manji uvid mogao biti iz ovih materijala, prije smo dobivali materijale kvalitetnije, 

krupnije tiskano, tako da ih lakše možemo pratiti uz puno manje napora, a puno kvalitetnije 

doći do zaključka. Također nisam zadovoljan sa subvencijama prema obrtnicima i 

poljoprivrednicima, posebno provedbom, koja je problem dugi niz godina, s obzirom da se 

napravilo reda, tu moram pohvaliti pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene 

djelatnosti, koji se potrudio, ali nemamo provedbe, i tu moramo u budućnosti napraviti 

pomake. Ono što mene isto tako ne može radovati, a to je povećanje sredstava za rad 

zaposlenih u Gradu, drastično povećanje, i sredstva za rad političkih stranaka su daleko 

neprimjerena, i to je jedan od razloga također zašto to ne želim prihvatiti, a uz ovo što sam 

predložio za Božićnice za socijalu i nezaposlene, predlažem taj amandman, da uđe u 

Proračun, da nemamo slijedeći puta situaciju, da ne postoji u planu, znači, na vama je, da li 

želite to isplanirati ili ne, drugi puta ćemo reći, ne zato što nije na vrijeme predloženo, nego 

zato što nije bilo dobre volje. 

 

Vitomir Matoković 

- mislim da je ovo prebitan dokument koji iziskuje temeljitu raspravu, i svaka rasprava je 

dobrodošla, da donesemo odluke koje će se u narednom razdoblju i odraziti. Ujedno i 

sugestija na neki način gosp. Tomokoviću, dosta subjektivno i paušalno iznosi neke tvrdnje, 

kada su u pitanju neke udruge, odnosno proračunska sredstva, a kultura, sport pridonose 

sveukupnoj slici Grada, prigradskih naselja, to je životno tkivo, bilo koja udruga iz Grada ili 
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prigradskog naselja, pogotovo mi koji smo u prigradskim naseljima i živimo za svoje selo, za 

te udruge, u njima smo, i znamo kolika je vrijednost svega toga. Što se tiče našeg prigradskog 

naselja, mogu izraziti zadovoljstvo, jedino tražim neko pojašnjenje vezano za cestu do 

groblja, vidim da je tu predviđeno u Proračunu stavka 100.000 kn za projekte, s obzirom da 

je u ovoj godini trebalo biti i rađeno, nadam se da će se to u idućoj godini pokušati riješiti što 

prije, možda u prvom kvartalu 2019. da krenemo u realizaciju toga, pa evo vidim tu etažno po 

meni, u dva navrata po 500.000 kn, s te strane mogu biti zadovoljan i ovo što je ova 

nadstrešnica na groblju. Vjerujem da će doći do osnivanja nove udruge, dosta je tu u 

pripremi, ja sam zagovaratelj toga, po prirodi sam sportaš, znam šta znači ono kada je u 

pitanju sport, i bit ću za realizaciju toga projekta, kada je u pitanju prigradsko naselje 

Marjančaci za osnivanje nogometnog kluba, aktiviranje ponovo i sve što bi trebalo krenuti, 

stanka će biti, pa onda vezano uz ove amandmane, da se apsolutno dogovorimo. 

 

Miroslav Šmit 

- nemam ništa protiv, treba razmotriti te amandamane, ali nitko ne govori o nekakvim 

socijalnim kriterijima, kada se nekom nešto daje, kao za vrtiće, penzionere, pa i za porodiljne 

naknade itd., nigdje nisam čuo o nikakvim kriterijima s kojima to treba ići, ne slažem se s tim 

da dobiju svi jednako, imamo bogatije ljude i imamo siromašnije ljude, pa oni bogati koji 

mogu čak dvoje, troje, četvero djece uzdržavati, zašto bi njima davali, a onima siromašnima 

koji to ne mogu po istim kriterijima, prema tome, ja se zalažem, da zauzmemo socijalne 

kriterije prilikom davanja tih naknada, jer razgovarali smo kada je bilo riječi o vrtićima, 

sjećam se da je bilo, da ne može svaki roditelj dobiti naknadu pod isto, jer to nije pošteno, 

prema tome, vodimo računa o socijalnim kriterijima, koji su bogati neka sami plaćaju i za 

svoju djecu, i za vrtić, a koji su siromašniji, neka dobiju, to je pošteno. 

 

Željko Varžić 

- nisam mogao biti na zadnjoj sjednici Odbora za financije i proračun, bio sam spriječen, ali 

ću dati svoj osvrt na ovaj prijedlog Proračuna, a također imam i nekoliko pitanja za 

pročelnika za financije i proračun. Nastavlja se ovo pozitivno, dobro vrijeme za Grad 

Valpovo, nakon dugih niz godina, gdje smo imali od ovih naših uvjetno najbitnijih prihoda, 

od 9, 10 mil. su bili, sada su 23 mil., i to je ono što jako puno znači, to se vidi i po Proračunu, 

i po svim onim korisnicima koji sada dobivaju više, nego što su dobivali u to vrijeme. Kada 

govorimo o veličinama Proračuna, ja uvijek to volim pogledati onako koji tu to naši izvorni 

prihodi, i na njih se jednostavno može osloniti, na sve ono što ćemo povući, iz županije, 

države, EU, to je onaj plus, ti proračuni sada izgledaju dosta veliko, na kraju prošle godine je 

on izgledao dosta veliko, smanjio se, kada budemo imali izvršenje Proračuna, vjerojatno će 

biti puno manji nego što je bio i predložen, jer vidimo da ima dosta projekata koji su u ovom 

Proračunu, a bili su i u Proračunu za 2018. godinu. Isto tako ima puno projekata, pogotovo 

vezano za energetsku obnovu, sve ovo što smo planirali u ovom razdoblju od ovih nogometnih 

klubova Valpovke, Harkanovaca, i još tih svih projekata, pretpostavljam da se oni neće 

uspjeti odraditi u 2019. godini, već će trebati određeno vrijeme, da bi to sve uspjeli i odraditi. 

Ipak, mislim da će ovo biti rekordna godina, imamo osiguranih dosta sredstava, Poduzetnički 

inkubator je prošao, sada se pokazuju i ona sredstva koja su bila ostavljena iz aglomeracije 

1,2 mil. Eura za obnovu Dvorca, koja bi obnova trebala također početi, još i za zonu gdje isto 

imamo, zone nemamo sada u Proračunu, ali po informacijama ona će gotovo sigurno proći, 

tako da nas tu čeka još 8-9 mil. kn, tako da dosta tih velikih projekata, koje smo napravili 

kroz dugi niz godina, koji su aplicirani, koji su čekali i plus ovo sve novo što se sada otvara, 

pogotovo iz ovog Fonda za energetsku obnovu koji sada daje dosta novca, i super je da ćemo 

uspjeti sve svoje zgrade obnoviti i staviti u funkciju, kako bi one trebale izgledati. Što se tiče  

prihoda, upadaju u oči malo veći prihodi od prodaje građevinskog zemljišta, nešto više od 3 

mil. kn, vjerojatno ste to radili prema nekim svojim planovima, to je veliki iznos, nije 

jednostavno pratiti toliko zemljište, znači da će se pojaviti i oni pravi kupci, nadamo se da će 
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se to i ostvariti, jer jako puno projekata se planira financirati baš iz te šestice od prodaje 

građevinskog zemljišta, tako da ono što vidimo na rashodovnoj strani, da je dosta tih 

projekata kod Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti baš planirano iz te 

pozicije da se financira. Što se tiče rashoda, ove najveće projekte sam nabrojao, pitanje za 

pročelnika, znamo da je napravljeno grijanje u svlačionicama u Ivanovcima, mislim da je 

projekt bio vrijedan 80.000 kn, on je završen u 11 mjesecu, i on se ponovo pojavljuje u 

Proračunu kao stavka isto tako od 80.000 kn, a znamo da je Proračun plan, ako je to 

napravljeno u 2018. godini, isto tako su oni nama bili dužni izdati račun s tim mjesecom 

kojim su napravili te radove, a da se vodi kao naša obveza, tako da ne vidim razlog da to 

bude opet u Proračunu ako je projekt gotov, a znamo da je to tamo napravljeno? Što se tiče 

manjka, prošle godine smo ga stavili na dvije godine, 3 mil. i 2 mil., pa nam je narastao na 7 i 

nešto mil., sada ga stavljamo opet na tri godine, mislim da ipak ima prostora, da smo ga 

mogli zatvoriti dovoljno u dvije godine, a ne tri. Čitajući materijale, ove opće odredbe o 

izvršenju Proračuna, mislim da ima određenih sitnih grešaka, pa mislim da ćete to morati 

ispraviti, jer čl. 22. kaže: „Financijske obveze koje ne budu podmirene do 31. prosinca 2018. 

godine, podmirit će se namjenski iz odobrenih sredstava Proračuna za 2018. godinu“, mislim 

da te godine tu baš ne odgovaraju, pa tako te neke sitne stvari da se poprave. 

 

Marko Tomoković 

- što se tiče ovog što ste rekli vi gosp. Matokoviću, nemam ja ništa protiv športa, da se 

razumijemo, ali ove cifre 1.360.000 kn za šport, za poljoprivredu 1.100.000 kn, za školstvo 

1.300.000 kn, ako vi ne vidite tu problem, onda ne znam stvarno što bi rekao, zašto recimo 

KUD-i ne dobiju tolike cifre, vrlo doprinose našoj kulturi, mislim da je to sramotno, i da se 

vrši diskriminacija nad pojedinim udrugama. 

 

Oliver Vazdar 

- prvo ću se osvrnuti na komentar gosp. Ćorića, vezano za rashode za zaposlene, u rashode za 

zaposlene ulaze i sve žene koje su zaposlene na projektu „Zaželi“, i javni radovi koji se 

planiraju, tako da se ta masa financira izvana, i to sve ulazi ovdje, to nisu rashodi za 

zaposlene same Gradske uprave. Odgovor na pitanja gosp. Varžića vezano za manjak,  

donekle se slažem s vama, možda bi mogao biti manjak raspoređen na manje godina, 

međutim, s obzirom na kao što ste i sami rekli veliki broj projekata koji se provode, i s 

obzirom na nesigurnost svih tih planova, i prošle godine smo planirali 5 mil., pa je završilo 

na 7 mil., tako da smo uzeli nekakvu rezervu, da to ipak bude nekako konzervativno, pa kada 

nam već Zakon dopušta takvu mogućnost, da to i iskoristimo. Što se tiče nekih grešaka u 

tekstu u materijalima, moguće je, ja se ispričavam, to ćemo ispraviti. 

 

Stanislav Milošević 

- prvo moram izraziti zadovoljstvo ovim Proračunom, jer tko ne bi bio zadovoljan ovakvim 

razvojnim dijelom Proračuna, još da je takav razvojni dio i u gospodarstvu, onda bi vidjeli da 

Grad Valpovo kreće prema naprijed. Samo bi htio neka pojašnjenja po pojedinim stavkama, 

prva stavka je zaštita okoliša, nabavka spremnika, zanima me da li se tu radi samo o 

spremnicima za domaćinstvo, ili se tu radi i o spremnicima i formiranju zelenih otoka na 

području Grada Valpova. Druga stvar oko energetske obnove nogometnog igrališta NK 

Valpovka, tih 1.835.000 kn, da li to obuhvaća samo obnovu svlačionica, ili je to izgradnja 

nekakvog sportsko rekreacijskog centra, s obzirom na cifru koja je tu planirana, ako se ona 

bude umnožila sa eventualno nekakvim potporama iz Državnog proračuna, ili iz fondova, 

znači to bi bila nekakva investicija, nešto šira. Još na ovoj poziciji obnove groblja, zanima me 

tih 90.000 kn, da li se s tim sredstvima planira  u idućoj godini završiti sve ono o čemu smo 

govorili, obnova kapelice, križnog puta, i  grobova župnika, ili je to nekakva parcijalna 

obnova, i ako nije, odakle druga sredstva ste mislili namaći, jer mislim, da 90.000 kn nisu 

sredstva koja bi pokrila taj dio? 
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Marko Vuksanić 

- pojašnjenje na upit gosp. Miloševića, što se tiče pozicije 210, plan gospodarenje otpadom, 

nabava komunalne opreme, spremnici za odvajanje korisnog otpada i mobilne jedinice za 

prikupljanje otpada, u 2019. godini planiran je iznos od 225.000 kn, koji se odnosi konkretno 

na nabavu spremnika za odvojeno prikupljanje otpada. Fond za zaštitu okoliša raspisao je 

javni poziv još u mjesecu lipnju ili srpnju, gdje oni sufinanciraju nabavu tih spremnika 80%, 

ovaj preostali iznos mora sufinancirati Grad Valpovo, to se odnosi na jedno 6 ili 7 vrsta 

određenih spremnika, a što se tiče preostalog iznosa u 2020. godini, u projekciji 2 mil. kn, to 

su sredstva koja su planirana, također je Fond raspisao, nije bio javni poziv, nego je bio iskaz 

interesa za prikupljanje zahtjeva za kupovinu mobilnih jedinica, za prikupljanje otpada, i ta 

sredstva su planirana u 2020. godini, tako da ove godine očekujemo raspisivanje konkretnog 

javnog poziva. Dodatno pojašnjenje za spremnike, Fond je raspisao natječaj za sve jedinice 

lokalne samouprave, sa ciljem da oni provedu sami javnu nabavu apsolutno za sve, mi smo se 

tu očitovali, potpisali smo određeni ugovor, dali smo bankarsku garanciju, ali još uvijek 

nemamo konkretan odgovor što je s tim projektom i dokle je on došao, on je već trebao biti 

realiziran u 9, odnosno 10 mjesecu.  

 

Goran Šimić 

- pojašnjenje na upit gosp. Miloševića za sakralne objekte, tih 90.000 kn obuhvaća samo 

sanaciju i izradu krovišta na kapelici, ovaj ostali dio koji smo definirali, da se treba raditi što 

smo svi mi upoznati s tim, to je križni put, njegova sanacija, staza na groblju, fasada na 

kapelici i cesta, kuća mrtvih, obnova itd. Ukupnost tih radova smo mi definirali da je čak i 

blizu 1 mil. kn, to nije moguće raditi sve odjednom, i nekakav plan je, da svake godine radimo 

dio tih radova, i da obnavljamo svake godine po nešto. 

 

Matko Šutalo 

- samo ću još pojasniti plaće djelatnika u Gradskoj upravi, u globalu su smanjene, i velika 

većina plaća se financira kroz projekte, vjerujem da će u idućoj godini, gotovo svi djelatnici, 

da će biti njihove plaće financirane kroz projekte koje će provoditi Grad Valpovo, dođite 

nekada kod mene da malo porazgovaramo, pa ćete biti bolje upoznati sa svime u Gradu. Sada 

bi zamolio stanku, vezano za amandmane vijećnika Kučinca. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova proglašava stanku. 

 

Matko Šutalo 

- nakon kraće stanke, razgovora i dogovora sa gradskim vijećnicima, prihvaćam predložene  

amandmane Kluba vijećnika HDZ i koalicijskih partnera: da se sa pozicije 252 prostorni 

planovi, ukupan iznos od 555.000 kn smanji za 210.000 kn, i raspodjeli na slijedeće pozicije: 

pozicija 269, Dječji vrtić Moj Bambi za 120.000 kn, te pozicija 282, naknada za 

novorođenčad, da se poveća za 90.000 kn.  

 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili amandmane (16 glasova ZA, 1 glas PROTIV), te prijedloge: 

 a) Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu i projekcije Proračuna za 2020.  

     i 2021. godinu, 

     (16 glasova ZA, 1 glas PROTIV), 

 b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu, 

         (16 glasova ZA, 1 glas PROTIV), 

 c) Odluke o pokriću manjka iz 2018. godine u Proračunu Grada Valpova za 

     2019. godinu, te projekcijama za 2020. i 2021. godinu, 

         (16 glasova ZA, 1 glas PROTIV).  
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TOČKA 7. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

        INFRASTRUKTURE U 2019. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine  razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga jednoglasno (4 glasa ZA), 

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Zdravko Ćorić.  

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Marko Tomoković je napustio sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno16 

vijećnika. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

        ZA 2019. GODINU ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA, 1 glas 

SUZDRŽAN), te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (15 

glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OD 

        RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

        REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO U 2019. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA, 1 glas 

SUZDRŽAN), te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Zdravko Ćori i Željko Varžić. 

 

Zdravko Ćorić 

- što se tiče realizacije nisam zadovoljan, s obzirom da više godina tu postoji problem, i da se 

ni ove godine nije uspjelo realizirati u poljoprivredu ona sredstva koja su bila namijenjena,  

slijedeće godine trebamo krenuti ranije, prije nego što ljudi isplaniraju, objaviti natječaje, 

tako da se prijave i da ta sredstva dođu tamo gdje su i namijenjena, zainteresirati ćemo 

ponovo naše OPG-a da se javljaju na natječaje, s obzirom da se ta kultura zadnjih godina 

počela gubiti, mi moramo ponovo na tome poraditi i izvršiti tu realizaciju. 
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Željko Varžić 

- dobio sam informaciju od člana Odbora za poljoprivredno zemljište u Županiji, da i oni 

sufinanciraju troškove vezane za uređenje poljskih puteva, i to u istom iznosu, recimo koliko 

sufinancira Grad, tako da bih ja molio da se to provjeri, smatram da je to dosta veliki 

problem i ta infrastruktura, ako dobijemo još 400.000 kn, tu ćemo napraviti jako puno posla, 

ovih 500.000 kn za sufinanciranje, o tome ćemo raspravljati kada dođe vrijeme i vidimo 

analize onoga što smo napravili u prošloj godini kada smo raspisali natječaj. 

  

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD 

          POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU 

          GRADA VALPOVA ZA 2019. GODINU 

 

Željko Varžić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Jozo Bogdanović - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA, 1 glas 

SUZDRŽAN), te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Zdravko Ćorić i Zvonko 

Barišić. 

 

Zdravko Ćorić 

- predlažem da se za političke stranke sredstva povećaju, da nađemo model, da budu i stranke 

nagrađene više, kao što su i udruge, s tim da udruge ne moraju plaćati niti prostor, niti režije, 

a političke stranke moraju, sa ovim sredstvima stranke do 4 vijećnika ne mogu plaćati samo 

prostor i režije, a gdje su druge obaveze prema političkim strankama, i zato sam protiv. 

 

Zvonko Barišić 

- dao je dodatno pojašnjenje na komentar vijećnika Ćorića. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA, 1 glas PROTIV, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOZI: 

 A) ODLUKE O RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA MJESNIH 

       ODBORA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA, 

 B) RJEŠENJA O IMENOVANJU GRADSKOG IZBORNOG POVJERENSTVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić – Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 7. sjednici, održanoj 20. 

prosinca 2018. godine razmatrala predmetne prijedloge, te predlaže, za dan provede izbora, 

da se određuje nedjelja, 24. veljače 2019. godine. U Gradsko izborno povjerenstvo za 

provedbu izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada Valpova imenuju se: 

Zvonko Barišić, za predsjednika, Dinko Huis, za potpredsjednika, Martina Mamić, za člana, 

Miroslava Bakša, za člana, Jasna Špoljarić za člana, Maja Matijanić, za člana.  
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 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

 a) Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada 

      Valpova, 

     (14 glasova ZA, 1 glas PROTIV, 1 glas SUZDRŽAN), 

 b) Rješenja o imenovanju Gradskog izbornog povjerenstva, 

     (15 glasova ZA, 1 glas PROTIV). 

 

TOČKA 12. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- na kraju ove pretposljednje sjednice Gradskog vijeća, izrazio bi veliko zadovoljstvo što je 

Proračun za 2019. godinu usvojen gotovo jednoglasno, doista vam hvala na tome, i nadam se 

da ćete podržavati rad Gradske uprave i u 2019. godini, i da ćemo zajedničkim snagama 

pokušati realizirati sve ove projekte koje smo naveli u Proračunu za 2019. godinu. Svima 

vama, vašim obiteljima, vašim najbližima želim sretan Božić i sretnu Novu godinu na 

poslovnom planu, a jednako tako i u privatnom. Pripremili smo za vijećnike prigodne 

poklone, pa kada završimo za radom, to bi vam uručio. 

 

Dubravko Kučinac 

- pošto je ovo predblagdansko vrijeme, ja se također zahvaljujem gradonačelniku i njegovim 

suradnicima što ipak na neki način mislim da smo svi skupa pokazali da nam je dobrobit 

Grada, i naših sugrađana na prvom mjestu, zahvaljujem se na prihvaćenim amandmanima. 

Također svima skupa vama i vašim obiteljima želim blagoslovljen Božić i sretnu Novu godinu. 

 

Dejan Pisačić 

- prije nego što zaključim ovu sjednicu Gradskog vijeća, ja želim svima vama i vašim 

obiteljima sretan i blagoslovljen Božić, Novu godinu ću spomenuti na idućoj sjednici 

Gradskog vijeća, koja će se održati za sedam dana u četvrtak, 27. prosinca 2018. godine, i s 

time zaključujem ovu sjednicu Gradskog vijeća.  

 

 

.......... 

 

Budući da se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,30 sati. 

 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


